

# Two Ducks and a Frog

## 两只鸭子和一只青蛙

In a certain pond on one of the farms in the East were two ducks and a frog. The ducks and the frog were best friends and enjoyed playing together all day long. But as the hot Summer days came, the pond began to dry up. There was only a little water left and they all realized that they would have to move. Now the ducks could easily fly to another place, but what about their friend the frog?

东部农场上的一座池塘里，有两只鸭子和一只青蛙，它们是整天都在一块儿玩的好朋友。但随着炎热夏日的到来，池水渐渐干枯了，很快的，池塘几乎见底了，它们都明白它们必须迁移了。鸭子们可以轻易地飞到另一个地方去，但它们的好朋友青蛙该怎么办呢？



Finally it was decided that they would put a stick in the bill of each duck, and then the frog would hang onto the stick with his mouth. That way, they could all fly together to another pond.

最后它们便决定，由两只鸭子衔着一根树枝的两端，让青蛙用嘴咬住树枝的中央，这样它们就可以一起飞到另一个池塘去了。它们也这样做了。





As they were flying, a farmer out in his field looked up, saw them and said, “Well, isn’t that a clever idea! I wonder who thought of it!”

它们在天空飞行时，一名在田里的农夫抬起头时看见了这一情景，便说：“好聪明的主意！不知道是谁想出来的！”



**The frog said, “I did ...”**

**青蛙说：“是我...”**



**Moral: Pride always comes before a fall.**

**寓意：骄傲在跌倒之前。**

Pond – 池塘

Ducks – 鸭子

Frog – 青蛙

Best friends – 好朋友

Summer – 夏天

Dry up – 干枯了

Water – 水

Fly – 飞

Stick – 树枝

Bill – 衔着

Farmer – 农夫

Field – 田里

Clever – 聪明

Idea – 主意

Pride – 骄傲

Fall – 跌倒

